
Sprawozdanie z prac Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

za miesiąc listopad 2022r. 

 

Komisja obradował jeden raz w dniu 21 listopada  2022r. 

Na posiedzenie komisji zostały skierowany jeden wniosek i jedna skarga do 

Rady Miasta.  

 

Jeden wniosek złożyła  firma Activa Deweloper z Pruszcza Gdańskiego w 

nawiązaniu do przygotowanego w 2018r. projektu porozumienia 

RGŚ.272.1.5.2018 w sprawie budowy infrastruktury publicznej (budowa drogi 

od drogi powiatowej ul. Dziechcinka do ul. Sosnowej wraz z infrastrukturą). 

Członkowie Komisji po dyskusji postanowili przekazać w/w wniosek do 

kompetencji  Burmistrza Miasta (jednogłośnie za). 

 

Do Rady Miasta wpłynęła również skarga  Pani Cieślar w sprawie korzystania 

przez jej dziecko z przedszkola niepublicznego „Niebieski Motyl”. 

 

Komisja po przeanalizowaniu postanawiała przekazać skargę organowi 

kompetentnemu do załatwieniu to jest do Kuratorium Oświaty.  

(jednogłośnie za). 

 

Z-ca Przewodniczącego Komisji 
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